
 

 

 

Norrmalms stadsdelsförvaltning Protokoll 

Sida 1 (4) 

2017-01-23 
Äldre- och socialtjänstavdelningen 

Norrmalms stadsdelsförvaltning 

Äldre- och socialtjänstavdelningen 

 

Tulegatan 13 

103 62 Stockholm 

Växel 08-508 09 00 

Fax 08-508 09 019 

stockholm.se 

 

Protokoll Norrmalms pensionärsråd 

Närvarande: 

Kerstin Rosenqvist Hedler (SKPF) 

Iva Widerström (PRO) 

Siv Edenrud (PRO) 

Valeri Surell (RPG) 

Thomas Dreber (SPF) 

Margareta Sjöberg (SPF) 

Lisbeth Lidbom (PRO) 

Barbro Gåije (PRO) 

 

Ej närvarande:  

Annika Nygren (SPF) 

Kerstin Sund (SPF) 

 

I tjänsten närvarande: 

Susanna Halldin, avdelningschef 

Christer Bergman, adm. Assistent 

 

Tidpunkt: 

2017-03-13 kl. 09:30-11:00 

 

Plats: 

Tulegatan 13, Lokal Klara 

 

 

……………………………..  

Christer Bergman 

sekreterare  

 

Protokollet justeras  

 

Datum 2017-03-15 

 

  

…………………………........  

Kerstin Rosenqvist Hedler 

ordförande  



 

 

 

 Protokoll 

Sida 2 (4)  

Error! Use the Home tab to apply Rubrik 1 to 

the text that you want to appear here. 

 

§ 1  

Formalia 

Ordföranden hälsade alla välkomna och öppnade mötet.  

 

§ 2 

Förslag till dagordning 

Förslaget till dagordning godkändes. 

 

§ 3 

Föregående protokoll 

Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

§ 4 

Nämndärenden 

 

Skrivelse från Maria Kalrman Noleryd (L) och Annette 

Hultåker (KD) -Undersök möjligheterna till att införa 

elektronisk betalning för fika till självkostnadspris i de 

kommunala verksamheter under nämnden som erbjuder 

sådan fika/dylikt. 

Dnr 2017/85-1.2.3. 

Rådet har tagit del av ärendet vilket läggs till handlingarna. 

 

Medborgarförslag om att det alltid ska erbjudas vegetariska 

alternativ och att inköpen av animaliska proteinkällor 

halveras. 

Dnr 1.2.4.-616/2016 

Rådet instämmer i förvaltningens svar. Ärendet läggs till 

handlingarna. 

 

Medborgarförslag om möjlighet till personlig 

konsumentrådgivning. 

Dnr 1.2.4.-773/2016 

Rådet anser att det vid upphandlingen ska ställas krav på 

möjligheten till personliga möten. I synnerhet äldre med 

svårigheter att höra skulle främjas av ett personligt möte framför 

en rådgivning över telefon. Rådet anser förvaltningens svar  

tillfredsställande. Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Nedskrivning och avskrivning av osäkra fodringar 2016 

Dnr 2017/90-1.2.1 

Det framkom synpunkter om att det borde ske ett närmare 

samarbete med gode män för att få bättre kontroll över 

situationen och minska förlusterna. Rådet har tagit del av 

ärendet vilket läggs till handlingarna. 
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Drift av Riddargårdens vård- och omsorgsboende och 

Klockhusets dagverksamhet. 

Dnr 2017/111-2.6 

Ärendet har utgått och kommer att tas på en senare nämnd. 

 

Kommissionen för ett socialt hållbart Stockholm - 

Lägesrapport av hållbarhetskommissionens arbete - remiss 

från kommunstyrelsen 

Dnr 2017/16-1.5.1. 

Rådet har synpunkter på att äldre inte representeras i rapporten 

och ser det som mycket problematiskt då gruppen utgör 20-25% 

av befolkningen. Det förs även fram en synpunkt om 

problematiken med de höga lokalhyrorna, vilka försvårar för ett 

aktivt föreningsliv. Rådet anser att det skulle vara önskvärt med 

större mötesplatser med en större blandning av människor. 

Ärendet läggs till handlingarna. 

 

Ekonomisk månadsuppföljning med prognos för år 2017 

Ärendet besvaras av inbjuden gäst Pontus Wedenlid. 

 

 

§5 

Information om trygghetsvandringen samt om möte med 

Polisen 

Christer informerade om den planerade trygghetsvandringen samt 

om Polisens närvaro vid nästa möte. Rådet uppmanas att tänka ut 

eventuella frågor till Polisen rörande trygghet. 

 

§ 6 

Övriga frågor 

- Christer informerar om den kommande provsmakningen 

samt tar in namn på de som är intresserade av att deltaga. 

- Rådet har inkommit med en skrivelse rörande remissen 

Yttrande över Projektrapport nr 6/2016 "Tryggt boende 

inom äldreomsorgen". Skrivelsen vidarebefordras till SDN 

separat. 

- Maria Wedenlid informerar om nämndbeslutet rörande 

läsplattor. Om ledamöter väljer att motta en läsplatta 

kommer inga handlingar att skickas ut på papper. Viktigt är 

att om man har en läsplatta inte aktivera funktionen Hitta 

min iPhone eller att avaktivera funktionen innan man lämnar 

tillbaka den till förvaltningen. 

- Annelie Lagerberg besökte rådet för att besvara inkomna 

frågor från PRO om stimulanspengar samt Fixarnisse. Årets 
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stimulanspengar är ännu inte fördelade men hon gick 

igenom förra årets sökta summa samt erhållna summa och 

hur pengarna har fördelats. Summan som erhölls var 

betydligt lägre än vad som söktes. Pengarna ledde dock till 

utökade tjänster och sysselsättningsgrader. 

 

Fixartjänsten kan hjälpa till med: lättare lyft under 10 kg, tar 

ner från vind, byter gardiner om man har en stege, byter 

lampor och armatur men inte elarbeten. Bär till soprum, 

hjälper till med kabelhärvor, sätter upp tavlor, hyllor, lite 

skåp och drar fram spisen. Idag är tjänsten tillgängligt på 

tisdagar vilket räcker till 4-6 ärenden i veckan. Man måste 

vara över 75 år för att kunna söka tjänsten och 

tillgängligheten varierar under året. Rådet framförde 

synpunkter på att de önskade att det fanns mer resurser för 

att utöka tillgängligheten samt att information om 

Fixartjänsten skulle göras mer tillgänglig. 

 

Ordföranden gick igenom de synpunkter och yttranden som 

rådet lämnat tillförvaltningen/SDN respektive 

trafiknämnden. 

 

§8 

Information från förvaltningen 

Den nya enhetschefen för hemtjänsten tillträder redan 20 mars. 25 

april besöker Karin Wanngård stadsdelsförvaltningen. Hon ska 

besöka en verksamhet samt ha en medborgardialog vilken rådet 

kommer att bjudas in till. Vasen kommer att bli ett boende för 

nyanlända vilka kommer att erbjudas ett 2 års kontrakt. Tanken är 

att det sedan kommer att bli en skola på platsen. En synpunkt 

framfördes på att det är synd att det inte blir en blandning av 

studenter, unga och nyanlända sker i huset då det skulle främja 

integrationen framförs. 

 

§ 8 

Nästa sammanträde äger rum den 8 maj 2017.  

 

§ 9 

Rådets ordförande avslutade mötet. 

 

9:30-10:00 Annelie Lagerberg, Enhetschef Väderkvarnen 

10:00-10:15 Maria Wedenlid informerar om läsplattor 

11:00-12:00 Pontus Wedenlid, Ekonomi (Bilaga 2) 

 


